
 

Stavek – Red Locus Vin Fortifié 

Présentation de la cave Víno J Stávek a des racines remontant à 1898. Il a été rebaptisée au 

nom de l'actuel vigneron en 2013. Il est membre fondateur du VOC Modré Hora et se spécialise 

dans le Rosé Cuvée Frankovka et les Vins Fortifiés. Il a été élue Cave de l'Année en République 

Tchèque en 2017. La cave est située dans la sous-région de Velke Pavlovice | Moravie. 

L'actuel vigneron est Jan Stávek, arrière-petit-fils du fondateur. Jan Stávek a été nommé 

Vigneron Tchèque de l'Année 2020. Jan est l'un des trois seuls vignerons en République Tchèque 

autorisés à produire des vins fortifiés. 

Analyse : 

• Alcool : 16% 

• Sucre résiduel : 49,4 g/L 

• Acides : 4,5 g/L 

 



 

Stavek – Red Locus Fortified Wine 

Winery Overview 

Víno J Stávek has roots dating back to 1898. It was rebranded to the current winemaker’s name in 
2013. It is a founding member VOC Modré Hora and specializes in Rosé, Cuvée, Frankovka, and 
Fortified Wines. It was named Czech Winery of the Year in 2017. The winery is located in the sub-
region Velke Pavlovice | Moravia. 

The current winemaker is Jan Stávek, great grandson of the founder. Jan Stávek was named 
Czech Winemaker of the Year 2020. Jan is only one of three winemakers in the Czech 
Republic licensed to make fortified wines.  

Analytics: 
 
• Alcohol:  16% 
• Residual Sugar: 49.4 g/L 
• Acids:  4.5 g/L 
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